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Poznań, 14 marca 2017 r. 
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Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: umożliwienia parkowania pojazdów na ul. Maratońskiej 

Szanowny Panie Prezydencie, 

ulica Maratońska składa się z dwóch jednokierunkowych jezdni o szerokości ok. 5,00 – 5,30 m. 

W związku z oddaniem do użytku w okolicy wielu nowych zabudowań oraz w celu ograniczenia prędkości 

pojazdów poruszających się po jezdni, zwracam się z prośbą o rozważenie wyznaczenia pasów postojowych 

do parkowania równoległego. Miejsca te mogłyby być objęte strefą parkowania (np. strefa żółta oraz sektor 

4 dla mieszkańców). 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


